
PROTOKÓŁ NR 29/17

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury, 

które odbyło się 18 września 2017 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 14:00, a zakończyło o 15:40.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Anna Klepacz - Przewodnicząca Komisji

2. Zofia Ujma

3. Krzysztof Gorczyca

4. Ewa Pędziwiatr

Nieobecni usprawiedliwieni:

Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Aniela Woźniak

 Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia - przyjęcie porządku obrad.

2. Omówienie tematu dotyczącego dowozu dzieci do szkół.

3. Sprawy różne.

4. Zamknięcie posiedzenia.

Ad  1. W  związku  z  pismem  mieszkanki  Kowar  z  ulicy  Jeleniogórskiej,  skierowanym  do  Rady

Miejskiej  z  prośbą o  dowóz  dziecka  do szkoły,  Przewodnicząca  zarządziła  posiedzenie  Komisji  Oświaty  i

Kultury.

Posiedzenie  komisji  otworzyła  Przewodnicząca.  Członkowie  komisji  jednogłośnie  zaakceptowali

porządek posiedzenia.

Ad  2. Po zapoznaniu się z treścią pisma, Radni dyskutowali nad rozwiązaniem problemu. 

Kierownik  Wydziału  Spraw  Obywatelskich  -  Pani  Aniela  Woźniak,  oznajmiła,  że  władze  miasta

postępują zgodnie z przepisami, w związku z dowozem uczniów do szkół, jeżeli odległość wynosi 3 km od

miejsca zamieszkania do placówek oświatowych. 

Koszt  biletu  jaki  ponosi  miasto  to 80 zł.  Stanowi  to  49% całości,  51% kosztu  pochodzi  z  dotacji

Urzędu Marszałkowskiego. Istnieje możliwość, że nie będzie dotacji z Urzędu Miasta i wówczas cena biletu

będzie 160 zł. Zgodnie z ustawą dzieci winny mieć zapewnione bezpieczne dotarcie do szkoły, w tym celu

należy  przygotować  kompleksowo projekt  uchwały,  który  będzie  szczegółowo określał  warunki  i  kryteria

dowozu uczniów do szkół. 

Członkowie  Komisji  Oświaty  i  Kultury  jednogłośnie,  pozytywnie  zaopiniowali  prośbę  mieszkanki

z ul. Jeleniogórskiej i zawnioskują o zakup biletów dla córki.

Ad  3.  W  sprawach  różnych  Radni  dyskutowali  o  funkcjonowaniu  świetlicy  socjoterapeutycznej

i ustalili terminy wizytacji placówek oświatowych.

Ad 4.  Na tym posiedzenie  komisji zakończono.



Wnioski Komisji:

1. Komisja Oświaty i Kultury wnioskuje do Pani Burmistrz, aby pozytywnie załatwić sprawę mieszkanki z ul. 

Jeleniogórskiej i zakupić bilety dla córki, umożliwiając jej dojazd do Szkoły Podstawowej Nr 1.

2. Komisja Oświaty i Kultury ustaliła terminy wizytacji w placówkach oświatowych. Jako pierwszym będzie 

Publiczne Przedszkole nr 1 w Kowarach.

3. Według Komisji Oświaty i Kultury należy zastanowić się nad projektem uchwały mówiącym kompleksowo 

o bezpiecznym dotarciu do szkół dzieci zamieszkałych w odległych od placówek oświatowych  miejscach w 

mieście.

        Protokołowała:                                                                                                            Przewodnicząca Komisji:

           Zofia Ujma                                                                                                                           Anna Klepacz


